
 zگفت وگو

بــازی بــا ســپاهان بهتریــن فرصت برای زبیر نیک نفس اســت تــا در ترکیب 
اســتقلال بدرخشــد. در روزی کــه روزبــه چشــمی نمی توانــد اســتقلال را 
همراهــی کنــد و بــه دلیل محرومیــت در این میدان حضور ندارد، ســاپینتو 
چــاره ای جــز بــازی دادن بــه زبیرنیــک نفــس نــدارد و ایــن بازیکــن بایــد در 
ترکیــب تیمــش قرار بگیرد؛ تصمیمی که البته در احیای دوباره این بازیکن 

می توانــد اثرگــذار باشــد. البتــه اگر قــدر بداند.

پزشــکان باشــگاه اســتقلال به ســاپینتو اعــلام کردنــد برخی مصدومــان به جز 
محمدحســین مرادمند می توانند در بازی با ســپاهان برای این تیم بازی کنند. 
بــه ایــن ترتیــب مرادمنــد باید یــک هفته دیگــر به انجــام تمرینــات فیزیوتراپی 
ادامــه دهــد تــا شــاید شــانس دوبــاره بــه او رو کنــد و در ترکیــب اســتقلال قــرار 
بگیرد. مرادمند بازیکن مســتعدی اســت اما از آمادگی دور شــده و باید دوباره 

تــلاش خــود را آغــاز کند.

برخی خبرها حکایت از تمایل باشگاه استقلال برای معاوضه آرش رضاوند 
و آیانـدا پاتوسـی دارد. ایـن خبـر امـا حقیقـت نـدارد چـون رضاونـد اکنـون در 
اسـتقلال وضعیـت فنـی مطلوبـی دارد و خـارج شـدن او از ترکیـب ایـن تیـم 
بیشتر به ضرر آبی ها خواهد بود. از سویی ساپینتو هم به مدیران استقلال 
تأکید کرده رضاوند تحت هر شرایطی باید حفظ شود و باشگاه باید بازیکن 

دیگـری را از لیسـت خـارج کند.

 آرش رضاوند محمدحسین مرادمند زبیر نیک نفس

به اوج برمی گردد؟ همچنان غایب معاوضه ای در کار نیست

از کمپ آبی
استقلال 4

 ساپینتو می تواند سال ها سرمربی آبی  ها باشد

 جانواریو:  
آرزویم مربیگری در استقلال است

آرزوی مربیگـــری در اســـتقلال از ســـر 
فابیـــو جانواریـــو نمی افتـــد. بازیکنـــی 
کـــه همـــواره یکـــی از محبوب تریـــن 
ریـــخ باشـــگاه  بازیکنـــان خارجـــی تا
ـــو  اســـتقلال محســـوب می شـــود. جانواری
اکنـــون در برزیـــل دوره هـــای مربیگـــری 
ــاید روزی  ــا شـ را پشـــت ســـر می گـــذارد تـ
بـــه خواســـته اش برســـد و بـــه عنـــوان 
ـــی روی نیمکـــت اســـتقلال بنشـــیند.  مرب
جانواریـــو بـــرای رســـیدن بـــه ایـــن هـــدف 

خیلـــی امیـــدوار اســـت.

استقلال اخیراً به دلیل نتایج 
نه چندان ایده آل در لیگ با 

حاشیه هایی مواجه شد. البته برد 
مقابل تراکتور تا حدی فضای این 

باشگاه را آرام کرد. می دانیم که در 
جریان نتایج استقلال هستی و تیم 

سابقت را دنبال می کنی. نظرت 
درباره آینده استقلال چیست. آیا 
آبی های ایران می توانند دوباره به 

صدر جدول برسند؟
مـــن از ســـاپینتو خوشـــم می آیـــد. او 
بـــه تیمـــش خیلـــی عشـــق مـــی ورزد کـــه 
اینطـــور کنـــار زمیـــن بـــه هیجـــان می افتـــد. 
اینطـــور مربیـــان گاهـــی بـــد قضـــاوت 
می شـــوند امـــا رفتارشـــان نشـــان دهنـــده 
علاقـــه شـــدید آنهـــا اســـت. ســـاپینتو 
ــوابق او را  مربـــی خوبـــی اســـت. مـــن سـ
می دانـــم. حضـــورش در اســـتقلال باعـــث 
خوشـــحالی مـــن شـــد چـــون می دانســـتم 
یـــک مربـــی پرهیجـــان قـــرار اســـت در 
اســـتقلال مربیگـــری کنـــد. بـــه همیـــن 
ــاپینتو  ــا سـ دلیـــل بـــه آینـــده اســـتقلال بـ
خوشـــبینم. او کارش را بلـــد اســـت و در 
ــدر  ـــه صـ ــل دوم اســـتقلال را ب ــم فصـ نیـ

جـــدول برمی گردانـــد.
با این تعاریفی که می کنی اما 
همچنان جایگاه ساپینتو در 

استقلال محکم نیست.

بلـــه، ایـــن را شـــنیدم کـــه بـــه ســـاپینتو 
ــن کار  ــت. ایـ ــده اسـ ــوم داده شـ اولتیماتـ
درســـتی نیســـت. ســـاپینتو مربـــی خوبـــی 
اســـت و بـــه نظـــر مـــن آنقـــدر کیفیـــت 
دارد کـــه بتوانـــد از پـــس مربیگـــری در 
اســـتقلال برآیـــد. برکنـــاری ســـاپینتو کاری 
صـــد درصـــد اشـــتباه اســـت و بـــه اســـتقلال 
صدمـــه می زنـــد. مدیـــران اســـتقلال 
بایـــد از ایـــن مربـــی حمایـــت کننـــد. اگـــر 
ســـاپینتو حمایـــت شـــود قطعـــاً در نیـــم 
ـــه خواســـته اش  فصـــل دوم اســـتقلال را ب
می رســـاند. بحـــث برکنـــاری ســـاپینتو 

ــت. ــن نیسـ ــد مـ ــورد تأییـ ــلاً مـ اصـ
جایی گفته بودی که استقلال در 

خط میانی مشکل دارد. اینطور به 
نظر می رسد که استقلال در خط 

میانی یکی مثل خودت می خواهد 
که هم خوب پاس گل بدهد، هم 

خوب گل بزند.
)می خنـــدد( مـــن آنقدرهـــا هـــم مثـــال 
ـــن حـــرف  ـــه، مـــن ای ـــودم. امـــا بل ـــی نب زدن
را زدم و گفتـــم اســـتقلال در جایـــی کـــه 
بایـــد توپ هـــا را بـــه دقـــت بـــه مهاجمـــان 
برســـاند قـــدری مشـــکل دارد. البتـــه 
مشـــکل بزرگـــی نیســـت و در میـــان 
همیـــن بازیکنـــان فعلـــی اســـتقلال 
هســـتند بازیکنانـــی کـــه بتواننـــد چنیـــن 
مأموریتـــی را در خـــط میانـــی انجـــام 
دهنـــد. اســـتقلال بازیکنـــان بـــا ظرفیتـــی 
دارد کـــه در هفته هـــای گذشـــته بـــه دلیل 
حاشـــیه هایی کـــه ایجـــاد شـــده اعتمـــاد 
بـــه نفـــس خـــود را از دســـت داده انـــد. 
خیلـــی مهـــم اســـت کـــه یـــک فوتبالیســـت 
بـــا انـــرژی فوتبـــال بـــازی کنـــد. ایـــن انـــرژی 
بـــه خاطـــر حاشـــیه ها از اســـتقلال گرفتـــه 
شـــده امـــا ســـاپینتو کارش را بلـــد اســـت و 

او تیـــم را برمی گردانـــد.
اگر استقلال به تو پیشنهاد 

مربیگری بدهد، قبول می کنی؟
آرزوی من مربیگری در استقلال است و 
روزی بـــه آن می رســـم. در حـــال گذرانـــدن 
ی  بیگـــر مر پیشـــرفته  ی  س هـــا کلا
هســـتم. مـــن عاشـــق اســـتقلال هســـتم 

و دوســـت دارم تجربـــه 
مربیگـــری در ایـــن باشـــگاه 

بـــزرگ را پشـــت ســـر بگـــذارم. 
البتـــه الان اســـتقلال در کادر 
فنـــی خـــود مربیـــان بـــا کلاســـی 

دارد. ســـاپینتو و همکارانـــش 
بـــی  ر خو بیـــان بســـیا مر
ننـــد  هســـتند کـــه می توا
از عهـــده کارهـــای بـــزرگ 

برآینـــد. بـــه نظـــر مـــن اگـــر 
ســـاپینتو اســـتقلال را قهرمـــان 
کنـــد، تـــا ســـال های طولانـــی مربـــی 
ایـــن تیـــم باقـــی خواهـــد مانـــد و 
مدیـــران باشـــگاه اســـتقلال بایـــد 
ایـــن فرصـــت را بـــه او بدهنـــد.
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قبل از بازی با تراکتور در جام حذفی گفته 
شـد کـه علـی فتح اللـه زاده قصـد دارد بـه 
امـارات بـرود و بـا گابریـل پیـن مذاکـره کند 
تـا ایـن مربی به باشـگاه اسـتقلال تخفیف 
دهـد. بـا توجـه بـه بدهـی ناچیـز باشـگاه 
اسـتقلال بـه گابریـل پیـن ایـن سـؤال بـه 
وجـود آمـد کـه اساسـاً چـرا مدیرعامـل 
یـک باشـگاه بایـد بـرای چانه زنـی بـر سـر 
پرداخـت 50 هـزار دلار راهـی امـارات 
شـود؟ سـپس ایـن ظـن بـه وجـود آمـد کـه 
شـاید مدیرعامـل باشـگاه اسـتقلال بـه 
دنبـال رایزنـی بـا فرهـاد مجیـدی اسـت تـا 
او را در آب نمـک خوابانـده تـا اگـر سـاپینتو 
نتوانسـت نتایـج مطلوبـی بـه دسـت آورد، 
پـروژه بازگردانـدن ایـن مربـی را کلیـد بزند. 

بعـد از طـرح ایـن مسـائل ناگهـان حجـت 
کریمـی، عضـو هیـأت مدیـره باشـگاه 
اسـتقلال مصاحبـه ای انجـام داد و در آن 
سفر آقای مدیرعامل به امارات را تکذیب 
و اعـلام کـرد کـه فتح اللـه زاده قصـد نـدارد 
بـه امـارات بـرود تا اینکه دوباره در روزهای 
اخیـر خبرهایـی درباره سـفر قریب الوقوع 
مدیرعامـل باشـگاه اسـتقلال بـه امـارات 

شـنیده شـد.
پیامـد ایـن اخبـار باز هم گفته می شـود که 
فتح الله زاده قصد دارد در راستای کاستن 
از بدهی به گابریل پین به امارات برود که 
بـاز هـم ایـن سـؤال بـه وجـود آمـده که مگر 
بدهی به پین چه اندازه دردسرساز است 
که مدیرعامل باشگاه استقلال قصد دارد 

هزینه سفر به امارات را روی دوش باشگاه 
بینـدازد و بـه طـور حضـوری بـا مربی سـابق 

ایتالیایـی مذاکره کند.
از همـه شـگفت آورتر ایـن اسـت کـه گفتـه 
شـده فتح اللـه زاده می خواهـد بـا واسـطه 
قـرار دادن فرهـاد مجیـدی ایـن پـروژه را بـه 
سرانجام برساند و از پین تخفیف بگیرد تا 
این مربی طلب خود را کاهش دهد که باز 
هم این پرسش بزرگ در مقابل آقای مدیر 
قـرار می گیـرد کـه اساسـاً بدهـی باشـگاه 
اسـتقلال بـه گابریـل پیـن چـه ارتباطـی بـه 
فرهـاد مجیـدی دارد و چـرا مدیرعامـل 
باشـگاه اسـتقلال قصـد دارد پـای فرهـاد 
مجیـدی را بـه ایـن ماجـرا بکشـاند؟ آیـا نـام 
بـردن از فرهـاد مجیـدی در پرونـده ای کـه 

هیچ ارتباطی به سـرمربی سـابق استقلال 
نـدارد و موضوعـی اسـت میـان باشـگاه 
اسـتقلال و مربـی سـابق، شـائبه برانگیز 
نخواهـد بـود؟ از سـویی گابریـل پیـن بـرای 
باشـگاه اسـتقلال زحمـت کشـیده و در 
فصـل قهرمانـی ایـن تیـم یکـی از ارکان 
اصلـی در کادر فنـی بـود و بسـیاری بـر ایـن 
بـاور بودنـد کـه سـاختار دفاعی اسـتقلال را 
پیـن منظـم و هماهنـگ کـرد. مواجهـه بـا 
ایـن مربـی می طلبـد کـه باشـگاه اسـتقلال 
نـه تنهـا حقـوق او را بـه طـور کامل پرداخت 
کنـد بلکـه پاداشـش را هم بپـردازد و اجازه 
ندهـد ایـن مربـی بـا خاطـره تلـخ از رفتـار 
باشـگاه اسـتقلال در فصلـی کـه منتهـی به 

قهرمانـی شـد، یـاد کنـد.

 چرا مجیدی باید واسطه باشگاه و پین باشد؟

مدیریت به شیوه منسوخ!

 zسوال روز

 zمصاحبه و خبر

 مؤمنی: حرفی از 
نقل و انتقالات 

نیست
محمــد مؤمنــی، عضو هیأت مدیره 
باشــگاه اســتقلال دربــاره نقــل و 
انتقــالات ایــن باشــگاه می گویــد: 
»مــن در جریــان ایــن موضــوع 
نیستم. صحبتی از نقل و انتقالات 
در باشــگاه نشــده اســت. مــا ســعی 
می کنیــم خواســته هــای ســرمربی 
را بــرآورده کنیــم تــا اتفاقــات خوبــی 
بــرای تیــم بیفتــد و هــواداران راضــی 
باشــند.« مؤمنــی پیرامــون موضوع 
بــاز نشــدن پنجــره زمســتانی کــه 
ران  دا مهم تریــن دغدغــه هــوا
اســت، نیــز ایــن توضیحــات را داده 
اســت: »همگــی تــلاش می کنیــم 
کــه همــراه و هم قــدم بــا مدیرعامــل 
باشــگاه باشــیم تــا بــه کمــک هــم 
راهــکاری را پیــدا کنیــم کــه حــرف 
علــی فتح اللــه زاده روی زمین نماند 
و بــا تأمیــن منابــع مالــی ان شــاءالله 
در روزهــای آینــده اتفــاق مثبتــی 
می افتــد.« عضــو هیــأت مدیــره 
اســتقلال دربــاره پنجــره نقــل و 
انتقــالات نیــز ایــن جمــلات را بــه 
زبــان آورده اســت: »بــازی خیلــی 
ســختی پیــش رو داریــم. در بــازی 
رفــت نتیجــه را واگــذار کردیــم ولــی 
نمایــش خیلــی خوبــی داشــتیم. 3 
امتیاز از دســت دادیم، ان شــاءالله 
بتوانیــم ایــن 3 امتیــاز را بگیریــم 
و جبــران آن بــازی کــه شایســته 
باخــت نبودیــم، بشــود. در آن بــازی 
شایســته بــرد بودیــم ولــی ســپاهان 
بــا دو ضــد حملــه توانســت نتیجــه 
بگیــرد. امیــدوارم بچه هــا بتواننــد 
در ایــن بــازی از حیثیــت و موقعیــت 
خودشــان دفــاع کننــد و 3 امتیــاز را 

پــس بگیرنــد.«

 
 باشگاه همچنان 

در پرداختی ها عقب است

ادامه نارضایتی 
مالی یامگا و 

داسیلوا
دو بازیکـــن خارجـــی اســـتقلال 
همچنـــان از باشـــگاه طلـــب دارنـــد 
و در انتظـــار پرداخـــت مطالبـــات 
خـــود از باشـــگاه هســـتند. البتـــه 
مســـئولان باشـــگاه اســـتقلال 
بـــه تازگـــی حســـاب داســـیلوا و 
یامـــگا را شـــارژ کردنـــد امـــا ظاهـــراً 
همچنـــان از تعهـــدات خـــود بـــه 
ایـــن دو بازیکـــن عقـــب هســـتند 
لـــغ تـــازه ای را بـــه  یـــد مبا و با
حساب شـــان واریـــز کننـــد. در 
واقـــع پولـــی کـــه در گذشـــته بـــه ایـــن 
ــد بابـــت  دو بازیکـــن پرداخـــت شـ
مطالبـــات اولیـــه بـــود و بـــا رســـیدن 
ــه ایـــن موعـــد از فصـــل باشـــگاه  بـ
اســـتقلال بایـــد بـــاز هـــم حقـــوق 
ایـــن بازیکنـــان را بـــه روز کنـــد کـــه 
هنـــوز چنیـــن اتفاقـــی رخ نـــداده 
ــان  ــار بازیکنـ ــن بـ ــه ایـ ــت. البتـ اسـ
ــد  ــد ندارنـ ــتقلال قصـ ــی اسـ خارجـ
اخطـــاری بـــه باشـــگاه بدهنـــد و بـــه 
دنبـــال حـــل مســـالمت آمیز ایـــن 
ماجـــرا هســـتند تـــا احیانـــاً دوبـــاره 
ـــرای اســـتقلال ایجـــاد  حاشـــیه ای ب

نشـــود.

 
آماده باش دوباره 

به یزدانی
پینتو، ســـرمربی  یـــکاردو ســـا ر
اســـتقلال بـــه ســـیاوش یزدانـــی 
گفتـــه بـــرای بـــازی بـــا ســـپاهان 
آمادگـــی اش را بـــه اوج برســـاند. 
ــازی  ســـرمربی اســـتقلال قبـــل از بـ
حســـاس بـــا ســـپاهان ایـــن اطمینان 
را بـــه مدافـــع تیمـــش داده کـــه 
همچنـــان در ترکیـــب اصلـــی حضور 
خواهـــد داشـــت و روی توانایـــی اش 
حســـاب خواهـــد کـــرد. البتـــه روی 
بازگشـــت دیگـــر مدافعـــان نیـــز 
تردید هایـــی وجـــود دارد و بـــه 
همیـــن دلیـــل ســـاپینتو هـــم چاره ای 
جـــز اعتمـــاد حداکثـــری بـــه ایـــن 
ـــا  ـــازی ب مدافـــع نـــدارد. یزدانـــی در ب
تراکتـــور عملکـــرد مطلوبـــی داشـــت 
و توانســـت اعتمـــاد ســـاپینتو را 

جلـــب کنـــد.

درباره وضعیت تیم 
ملی ایران چه نظری 
داری؟ اتفاقات اخیر 

را رصد کردی؟
بله، در جریان اتفاقات 

اخیر هستم. در جام 
جهانی تیم شما حذف 

شد. تیم خوبی بود که 
اعتماد به نفس کمی 

داشت و در جریان 
مسابقات درگیر برخی 
حواشی شد که به آن 
لطمه خورد. تیم ملی 

ایران نباید شش گل از 
انگلیس می خورد. مثل 

حذف تیم ملی برزیل 
که شگفتی جام بود. 

به نظر من حذف برزیل 
شوک بزرگ به جام بود. 
اما درباره تیم ملی ایران 

باید بگویم که الان 
در حال پوست اندازی 
است و من نمی دانم 

سران فوتبال ایران 
چه برنامه ای برای 

آینده دارند. هر چه 
هست باید به سرعت 

تصمیم گیری شود 
تا تیم ملی ایران با 

قدرت بیشتری به جام 
ملت های آسیا برود. 

امیدوارم بهترین 
اتفاقات برای فوتبال 

ایران رخ دهد.

ZOOM


